
SLUTTRAPPORT	–	Pilotprosjekt	undervisningsopptak	

Dato:		

1. Prosjektets	navn	 Tilrettelegging	for	fleksibel	undervisning	i	
anatomi/fysiologi	og	medikamentregning	

2. Prosjektmedarbeider	 Sissel	Bøckmann	
	

3. Hva	er	gjort		 10	filmer	er	innspilt	ved	hjelp	av	4	ulike	tekniske	
løsninger:		

• Mediasite	Recorder	(fastmontert)	
• Filmkamera	(som	benyttes	i	ferdighetssenteret	

H2)	
• My	Mediasite	
• Mediasite	Recorder,	portabel	

Filmene	omhandler	ulike	deler	av	pensum	om	nyrer	og	
urinveier	(anatomi,	fysiologi	og	patologi)	
	
Datainnsamling:	2	spørreskjema,	kontakt	med	NSD,	
karakterer	på	eksamen	(oppgaver	om	nyrene)	
	
Deltakelse	på	Læringsfestivalen	ved	NTNU	
	
Innlegg	på	fagdag	ved	HiØ	om	fleksibel	læring	
	
Skal	holde	et	innlegg	på	konferanse	om	
høgskolepedagogikk	i	Sogndal,	6.juni	
	

4. Hva	har	vært	særlige	utfordringer?	 Teknisk	support,	fordi	a):	de	aktuelle	personene	heller	
ikke	har	mye	erfaring	i	bruk	av	det	tekniske	utstyret	og	
b):	det	var	noe	sprik	i	mine	forventninger	til	support	og	
det	tekniske	personalets	oppfatninger	av	det	samme	
Klasserommene	er	dårlig	egnet	for	filmopptak,	bl.a.	i	
forhold	til	lys	og	støy	
Tekniske	problemer;	for	eksempel	med	lyden	og	med	
at	powerpoint	ikke	kan	forstørres	på	filmen,	dette	gjør	
det	vanskelig	for	studentene	å	se	hva	som	står	der	
Manglende	kunnskap	hos	undertegnede	om	hva	som	
finnes	av	teknisk	utstyr	og	hvordan	det	brukes	
	

5. Interessante	erfaringer	så	langt?	 Det	er	tidkrevende	å	lage	filmer	
Teknisk	support,	godt	teknisk	utstyr	og	egnet	rom	for	
filming	er	en	forutsetning	for	å	lage	gode	filmer	
Erfaring	er	viktig-	veien	blir	til	mens	man	går,	det	er	
annerledes	å	undervise	foran	et	filmkamera	
Studentene	er	begeistret	over	å	få	tilgang	til	film-	men	
ønsker	ikke	å	få	film	framfor	klasseromsundervisning	
Fleksibel	læring	må	settes	inn	i	en	større	pedagogisk	
sammenheng	
	
	



6. Bruk	av/	behov	for	veiledning	 Jeg	har	benyttet	veileder	i	forhold	til	fagstoff	og	for	å	
finne	interessante	konferanser	hvor	jeg	kan	øke	min	
kunnskap	om	fleksibel	læring	
	
Jeg	ble	anbefalt	Læringsfestivalen	i	Trondheim.	Den	
hadde	mange	relevante,	interessante	tema	og	gode	
forelesere.	Det	var	imidlertid	veldig	få	pedagoger	blant	
deltakerne	
	
	
	

7. Bruk	av/	behov	for	teknisk	support	 Jeg	har	benyttet	personer	fra	IT	drift	og	Dejan	Krunic	
til	teknisk	support.		
	
Brukervennlig	utstyr,	gode	lokaler	og	brukermanualer	
vil	gjøre	det	enklere	å	betjene	teknisk	utstyr	selv.		
	
Jeg	har	også	deltatt	på	PULS	sin	opplæring	i	bruk	av	
digitale	verktøy	(Casmtasia).	
	
	
	

8. Vurdering	av	fremdriften	 Fremdriften	er	i	rute	etter	planen	min.	
Alt	som	er	skissert	i	planen	er	gjennomført.	
	
	
	

9. Evt.	planer	for	videre	oppfølging	 Bearbeiding	av	spørreskjema	og	andre	data	for	å	
kunne	evaluere	filmene	jeg	har	laget	og	nytteverdien	
av	disse	er	påbegynt.		
Det	er	søkt	PULS-	midler	for	neste	studieår	for	å	skrive	
artikkel	og	publisere	data	fra	pilotprosjektet,	sammen	
med	en	annen	deltaker.	Dette	vil	gi	meg	mulighet	for	
økt	innsikt	i	litteratur	om	temaet,	om	pedagogisk	
tilrettelegging	av	fleksibel	læring,	og	om	hva	som	var	
vellykket/ikke	vellykket	(evaluering	av	egen	
undervisning)	i	mitt	pilotprosjekt.		
De	kunnskapene	og	erfaringene	jeg	har	fått	gjennom	
pilotprosjektet	vil	implementeres	i	mitt	framtidige	
pedagogiske	arbeid.	
	
	
	
	

	

	


